第二屆 機構核心價值「實踐經驗」分享會 The 2nd Sharing Session of "Practical Experience" of the Core values of Fu Hong Society



The core values of Fu Hong Society are "Care and Respect", "Professional Spirit", "Synergy", "Pro-activeness" and "Continuous Improvement". In order to promote such ideal, the Society's working group of organization culture held the 2nd sharing session of "practical experience" on 18 September 2014, at FHS Rehabilitation Centre. 12 teams from 6 service regions demonstrated how they practiced the core values in daily work. Mrs. Cecilia WONG LAM Siu-ling, MH, Vice Chairman, Ms. CHAN Lai-ying, Chairman of Fu Hong Parents' Association, and Ms. Becky LUK Wai-yin, Executive Director, were invited to be the judges of this sharing session. After comparing the content and performance, Gold Award, Silver Award, Bronze Award and 3 Merit Awards were chosen. All the sharing from 12 teams would be recorded in a video disc for distribution to service units, so as to further promote the core values.

為持續推行及深化「關懷尊重」、「專業 精神」、「協同效應」、「熱誠主動」、「持續 改善」這5個機構核心價值,扶康會機構文化 工作小組於2014年9月18日下午在香港仔康 復中心舉行了「第二屆機構核心價值『實 踐經驗』分享會」,為各服務單位提供分 享平台。6個服務區域共派出12隊同工活潑 演繹員工在日常工作中實踐核心價值的經驗 和心得。分享會邀請了扶康會副主席王林小 玲女士MH、扶康家長會主席陳麗英女士及 總幹事陸慧妍女士擔任評判,考慮各隊分享 的演繹方式、傳達機構核心價值訊息的效力 和對服務使用者的正面影響,選出金、銀、 銅獎及三個優異獎。12隊同工的活潑分享 會燒錄成資訊光碟,供各服務單位與所有 員工分享,孕育機構核心價值。



分享會得獎名單 Winners of the Sharing Session

金獎	荃葵及深水埗區-日間訓練中心組
Gold Award	Tsuen Kwai & Sham Shui Po Region – Day Training Centre Group
銀獎 Silver Award	職業康復服務區-葵興職業發展中心及長康之家 Vocational Rehabilitation & Development Services – Kwai Hing Vocational Development Centre & Cheung Hong Home
銅獎	港島東區-清蘭之家、靄華之家
Bronze Award	Hong Kong Island East Region – Ching Lan Home & Oi Wah Home

機構核心價值

鬧懷尊重





協同效應



熱誠軸



持續改善



插圖由著名插畫師小克設計